

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA/TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** dalam Kod Bidang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi melaksanakan kerja berikut:

BIL.	JENIS KERJA	KELAYAKAN KOD BIDANG	HARGA DOKUMEN	TARIKH, MASA DAN TEMPAT PENJUALAN DOKUMEN	TARIKH TUTUP
1.	<p><u>No. Sebutharga : TPM/T/2/2021</u></p> <p>SUPPLY, DELIVERY, INSTALLATION, CONFIGURATION, TESTING AND MAINTENANCE OF ICT HARDWARE & SOFTWARE BASED ON 5 YEARS LEASING TERMS FOR TECHNOLOGY PARK MALAYSIA CORPORATION SDN BHD (TPM/T/2/2021)</p> <p><i>*Wang kesungguhan adalah sebanyak RM10,000 dalam bentuk <i>Banker's Cheque/Bank Draft</i> atau <i>Bank Guarantee</i> kepada Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd dan akan dikembalikan.</i></p>	<p><u>KKM</u></p> <p>210109</p>	RM100.00	<p>27 Julai 2021 (Selasa) 11:00 pagi</p> <p>JUALAN DOKUMEN SECARA ATAS TALIAN (ONLINE)</p>	<p>17hb Ogos 2021 (Selasa)</p> <p>12:00 tengahari</p>

Dokumen Sebutharga/Tender boleh dibeli mulai **27hb Julai 2021 secara atas talian (Online)**. Sila majukan email kepada hafiz@tpm.com.my untuk maklumat lanjut.

Bayaran dokumen Sebutharga/Tender hendaklah dibuat melalui **Transaksi atas Talian (Maybank Islamic Bhd-Acc. No:514299116726)** atas nama **Technology Park Malaysia Corporation Sdn. Bhd.** Bayaran ini tidak dikembalikan.

Dokumen Sebutharga/Tender akan dikeluarkan dan dijual kepada kontraktor/wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk tujuan ini, kontraktor/wakil kontraktor hendaklah mengemukakan **Perakuan Pendaftaran ASAL Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)**. Satu salinan sijil hendaklah diserahkan kepada pejabat jualan Sebutharga/Tender.

Dokumen Sebutharga/Tender yang lengkap hendaklah dimasukkan di dalam sampul surat bermeteri bertanda nama Sebutharga/Tender ke dalam peti Sebutharga/Tender di:

TECHNOLOGY PARK MALAYSIA CORPORATION SDN. BHD.
Tingkat 5, Bangunan Enterprise 4
Technology Park Malaysia
Lebuhraya Puchong - Sg. Besi,
Bukit Jalil, 57000 Kuala Lumpur

Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.